
 

 
 

Referat fra 
bestyrelsesmøde 

Den 18. januar, 
kl. 19-21 

i Klubhuset 

Deltagere Carsten, Peter, Rikke, Palle og Tor-
ben 

 

 
Dagsorden 
 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden og referat fra den 7. december 
Godkendt og godkendt. 
 

 
2. 

 
Regnskab 2022 og budget 23 ved Palle  
Udkast gennemgået og godkendt. 
 

 
3. 

 
Forberedelse af generalforsamlingen den 28/2 

• Dirigent og referent: Palle og Lisbeth spørges. 
• Beretning, udkast følger 
• Planerne for 2023, udkast følger 
• Kontingent, fastholdes men med en lille kommentar om vi lever lidt 

af formuen, da der ellers ville være en mindre stigning. Peter under-
søger lige andre DOF klubbers medlemstal 

• Forplejning, Kim står for indkøb,  
• Årets ungdomsløber, Morten er i gang med at tænke 
• Bennikekrus, aftalt og et par flaske vin sal indkøbes. Steen skal kon-

taktes (Carsten). 
• Valg, 3 x genvalg  
• Ny kasserer og ny løbstilmelder!  

 
 
4. 

 
De kommende aktiviteter 
Vintercup, Spireløb 25/5, Fyns Sprint cup, Fyns 5 dages, Alt for damerne 
den 8/6, DM stafet etc. 
 

 
5.  

 
Nyt om træning 
Voksentræning starter først op til marts og fungere normalt ganske få 
gange. 



Ungdomstræning, har en super fin plan. Kunne måske godt være lidt flere. 
Mini/maxi er kommet ok i gang.  
 

 
6. 
 

 
Nyt om kort 
Som en udløber af korttegningskursus er der aftalt et spireløb på Holluf-
gaard med Jacob og Anne som korttegnere. 
Skibhusskoven er afsat til Erik Fynbo, som øver sig. 
Vissenbjerg er afsat til Peter og Anders. 
Arbejder på et O-cad træf i klubhuset. 
 

 
7.  

 
Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber 
Fælles bestyrelsesmøde med Fåborg og Svendborg. I marts eller april. 
Peter sender et svar på Nina Hoffmanns nytårshilsen. 
Klubledermøde og generalforsamling i Syd kredsen den 6/2, Carsten delta-
ger. 
 

 
8. 

 
Kommunikation 
Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook? 
 

 
9. 

 
Eventuelt 

• Mødeplan for kommende periode: 7/3, 26/4, 14/6, 6/9, 25/10, 
6/12, 17/1 og generalforsamling den 28/2. 

• Torben laver tre flag til klubsamarbejdet. 
• Der indkøbes et nyt komfur. 
• Der kunne måske være en ekstra indtægtskilde ved at være vejviser 

til HCA marathon. Rikke undersøger. 
• Gerne et styrket samarbejde med Multiatleten. Jane og Peter skal 

lige afstemme og aftale hvordan det vises på hjemmesiden. Og så 
måske videre med næste kontakt. 

• Palle skal spørges om bidrag fra Møller sport. Og ellers skal de slet-
tes fra hjemmesiden. 

• Elmelund, der har været en dialog med rideforbundet, og de har til-
syneladende overtaget dialogen med Vejdirektoratet. Det er lidt be-
kymrende. Peter prøver at følge op.  

 
 


